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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 5. zasedání AS FSv, které se konalo dne 20. 4. 2011

 

Přítomni: dle prezenční listiny
Hosté:  prof. Máca, Ing. Vlasák, prof. Pavelka, prof. Šenberger
 
Dr. Šibrava zahájil 5. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání.  
 
Program: 

1. Kontrola zápisu jednání AS z 30.3.2011 
2. Projednání a schválení Návrhu rozpisu dotace NIV pro rok 2011 
3. Návrh na zrušení pracoviště K151 Katedry geodézie a pozemkových úprav, současně 

změna statutu FSv ČVUT – organizačního řádu 
4. Různé 

 
Bod 1. Kontrola zápisu. 
Zápis ze 4. jednání AS FSv z 30.3.2011 byl schválen bez připomínek. 
 
Bod 2. Projednání a schválení Návrhu rozpisu dotace NIV pro rok 2011. 
Pan tajemník Ing. Vlasák shrnul formou prezentace zásadní body schvalovaného dokumentu 
včetně všech příloh. 
 
Prof. Pospíšil doporučil za ekonomickou komisi AS tento dokument ke schválení. 
 
Následovala diskuse k předloženému dokumentu. 
Dr. Šibrava položil otázku ohledně naložení s rezervou v rámci rozpisu. Ing. Vlasák vysvětlil 
s odkazem na bod č. 3 dokumentu. Prof. Konvalinka dále poukázal na navýšení peněz pro výuku 
v terénu. Ing. Vlasák toto navýšení odůvodnil (souvisí s výukovým střediskem Mariánská) a 
vyslovil zájem snížení objemu peněz v příštím roce. Na závěr navrhuje doc. Demel zpřesnění 
některých terminologických výrazů v příštím schvalovaném rozpisu dotace pro rok 2012. 
 
Akademický senát projednal a schválil Návrh rozpisu dotace NIV pro rok 2011. 
Hlasování: pro 24|proti 0| zdržel se 0 
 
Prof. Máca na závěr poděkoval za spolupráci AS s vedením FSv při projednávání tohoto 
dokumentu a pobídl zástupce AS k předběžné diskusi ohledně rozpisu dotace pro rok 2012, aby 
bylo možno včas projednat případné nové připomínky a změny. 
 
Bod 3. Návrh na zrušení pracoviště K151 Katedry geodézie a pozemkových úprav, 
současně změna statutu FSv ČVUT – organizačního řádu. 
Dr. Šibrava přečetl dopis p. děkanky s návrhem a odůvodněním na zrušení katedry K151. 
Prof. Pavelka přednesl ze strany oboru Geodézie a kartografie důvody ke zrušení (malé výhledy 
katedry do budoucna, malý výkon, záporné hospodaření aj.) 
 
Následovala diskuse k dané problematice. 
Ing. Cajthaml, Dr. Šibrava i prof. Máca zmínili otázku přezaměstnanosti a obdobných problémů i 
u jiných kateder. Ocenili přístup a spolupráci programu Geodézie a kartografie. 
Ing. Bolom položil otázku, co se bude dít s doktorandy na rušené katedře. Prof. Pavelka ujistil, že 
o doktorandy bude postaráno. 
Prof. Máca ocenil chování  programu A+S při snížení deficitu katedry urbanismu. 
Doc. Demel vznesl otázku ohledně ovlivnění schváleného rozpisu NIV zrušením katedry. Dr. 
Šibrava odpověděl, že žádný problém nevzniká. Převážná část rozpočtu katedry bude vyčerpána 
na platy zaměstnanců a odstupné, zbylé finance budou převedeny spolu s částí pracovníků na jiné 
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katedry. 
 
Akademický senát projednal a schválil návrh na zrušení pracoviště K151 Katedry geodézie a 
pozemkových úprav. 
Hlasování: pro 24|proti 0| zdržel se 0. 
 
Akademický senát projednal a schválil související změnu statutu FSv ČVUT – organizačního 
řádu, tedy vypuštění katedry K151 ze zmíněného. 
Hlasování: pro 24|proti 0| zdržel se 0. 
 
Bod 4.  Různé 
4.1. Návrh na udělení Šolínovy medaile pro prof. Ing. Petra Tyce, DrSc. 
Akademický senát projednal a schválil návrh na udělení Šolínovi medaile pro Prof. Tyce. 
Hlasování: pro 23|proti 0| zdržel se 1. 
 
4.2. Vystoupení prof. T. Šenbergera k plánovaným stavebním úpravám v budově FSv. 
Rektorát ČVUT (z pozice prof. Pavlíka) provedl výhledový plán na období 5 let, kdy FSv 
předpokládá získání finančních prostředků ve výši 150 – 180 mil. Kč. 
 
Jsou plánovány tyto akce: 

‐ výměna všech výtahů v objektech A, B (v budově B snad letos, nyní fáze výběrového 
řízení) 

‐ rekonstrukce poslucháren v objektu C v hodnotě asi 50 mil. Kč., odsouhlaseno je 33 mil, 
získání zbylé částky je řešeno, pravděpodobný začátek výstavby v roce 2012 (v září 2011 
bude zhotoven prováděcí projekt) 

‐ z důvodu stěhování FIT (Fakulta informačních technologií) do budovy A bude probíhat 
úprava prostorů v 8. – 14. patře (práce budou pravděpodobně probíhat o letních 
prázdninách 2011), současně se uvažuje o výměně fasády – ČVUT požádalo o dotaci u 
MŽP, kde z celkové částky cca 100 mil. Kč. bude pokryto 30%, zbytek bude 
pravděpodobně hrazen z úrovně MŠMT (rekonstrukce je rovněž plánována v roce 2011), 
předpokládaným problémem je dělené financování výstavby 

‐ další drobné úpravy (především výmalba apod.) proběhnou na ½ 8. NP budovy A a části 1. 
NP budovy A – jedná se rovněž o prostory po FA 

‐ dále budou provedeny úpravy v místnostech v návaznosti na ateliér D (budou vytvořeny 2 
nové učebny) 

Na otázku Ing. Cajthamla na využívání nových učeben v ateliéru D a 8. patře budovy A již 
v příštím akademickém roce bylo reagováno kladně. Učebny u ateliéru D však budou k dispozici 
až od října. 
V diskusi s prof. Šenbergerem byly dále zmíněny špatné pracovní podmínky v některých částech 
budovy FSv a celkově špatný stav objektu. 
 
4.3. Další diskuse. 
Doc. Satrapa položil otázku ohledně vize v dofinancování výzkumných záměrů (TA 110) 
v příštím roce. Prof. Máca ujistil, že bude s financemi zacházeno stejným způsobem, jak to bylo 
nastaveno v minulých letech a který je považován za vyhovující. 
L. Makovička navrhl zveřejňování procentuálního podílu známek a prostupnosti při ukončování 
jednotlivých předmětů současně se zveřejňováním výsledků hodnocení výuky. Prof. Máca v tuto 
chvíli nevidí ve zveřejňování výsledků problém, je to otázkou diskuse. 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 25.5.2011 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169. 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Ing. arch. J. Kašpar 
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